
972510

To: EE ERED © minvws. ni];IEESEDNEXEC @minvws.ni]
From: 5.1.2e )
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Subject: RE: Persconferentie 3 november 2020
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Dat geldt alleen voor spoor 1.

Verder hebben we m Kamerbrief argument met beschikbare test wel genoemd. Dus graag behoedzaam mee omgaan.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van: INESEEXETIN) BEET ninvws.l>
Datum: dinsdag 03 nov. 2020 8:00 AM

Dat kunnen we er wel bij betrekken natuurlijk, want het is een handige toepassing. Het hebben van zo’n gevalideerde
sneltest is echter geen voorwaarde om te kunnen beginnen met testen zonder klachten. Dat is het hebben van voldoende

SEE
mn

ih=
wel. Alle OMT adviezen hebben dat ook zo

a.
Dus we kunnen zeggen ‘afhankelijk van of er voldoende testcapaciteit is maak ik de afweging of kan worden gestart met

testen zonder klachten bij mensen die risico op besmetting hebben gelopen. Als er een gevalideerde sneltest beschikbaar

komt voor testen zonder klachten zal ik deze daarbij betrekken’ oid
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Hangt toch OOK af van dat we nog geen gevalideerde sneltest hebben, voor spoor 1 en 2? Ik wil dat er wel graag inhebben,
staat ook ik tk brief!
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Hoi

De eerste opmerking vanBES oeten we denk ik even iets anders doen, omdat besluit om al of niet testen zonder klachten te

gaan invoeren niet afhangt van beschikbare sneltest, maar voldoende testcapaciteit in brede zin (we waren immers ook al

voornemens het te gaan doen met PCR).
Gr

Dubbel


